
 

 

Elverumskolen - en skole for alle, med blikk for den enkelte! 

REFERAT DRIFTSSTYREMØTE OG MØTE I SKOLEMILJØUTVALGET VED 

SØBAKKEN SKOLE 

Tirsdag 20.09.2022 kl. 08.30 – 10.00.   

 

• Marthe Lindmo og Kjersti Stenbæk fra FAU 

• Inger-Lise Rasch, andre ansatte 

• Kine Evensen 

• Frode Skrutvold, sekretær 

• Leah Børresen Strand, elevrådet 

• Tage Houmsmoen Gabrielsen, elevrådet 

Forfall: Bodil Nordhagen, politisk representant 

 

Saker: 

1. Velkommen  

- Rektor ledet dette møtet. Vanligvis er det Bodil som gjør det. Hvem som leder 
møtene fremover bestemmer vi på neste møte.  

2. Referat fra forrige møte 

- Ingen innspill. 
 

3. Om driftsstyret og skolemiljøutvalg.  
- Rektor gikk igjennom hovedelementene i de kommunale reglene for driftsstyret 

og skolemiljøutvalg. Reglementene er ikke nye, men beskriver godt hva som er 

oppgavene til disse to. Rektor sender reglementene ut til driftsstyrets medlemmer. 
For å være skolemiljøutvalg må det være en representant til fra FAU. FAU finner 

en representant til. 
 

4. Datoer for møter 

- 6/12, 21/3 og 6/6. Alle møtene er klokken 0830-1000. 
 

5.   Oppstarten av skoleåret på Søbakken skole 
- Har vært bra. Rolig oppstart. Som forventet. Har hatt et ekstra søkelys på trygt og 

godt læringsmiljø. Spesielt de 14 første dagene har dette vært ekstra prioritert. 

Mange ulike læringsaktiviteter som fremmer sosial trivsel. Også aktiviteter og 
turer hvor trivsel har vært hovedmålet. 

- Aktivitetsledere på 4.-7.trinn er aktive i friminutt fra 20/9. De har hatt lekekurs. 
Formålet er å aktivisere elevene i friminutt.  

 

- Vi har et større søkelys på at elevene er ett trinn i år. Elevene vil fortsatt bli delt 
inn i faste grupper, men disse kan i større grad enn tidligere bli endret i løpet av 

året. Elevene vil ha samme kontaktlærer hele året. 
 



 

 

Elverumskolen - en skole for alle, med blikk for den enkelte! 

6. Elverum kommune er rangert som 64 av alle landets kommuner i 

kommunebarometeret. 
Elverumskolen er rangert som nr. 14 i landet. Det er veldig bra. Burde vært en 

"gladsak" i for eksempel Østlendingen.  
 
 

7. Saker fra FAU 
- Ingen saker pr nå. Nye representanter i driftsstyret. Møtet i FAU i kveld. Rektor 

oppfordrer til et aktivt FAU. Det har alltid vært god dialog mellom skole og 
FAU/ driftsstyret på Søbakken skole. Viktig at det kommer godt i gang igjen etter 
pandemien. 

 
8. Saker fra elevrådet 

- Akkurat hatt valg. Leah er nye leder. Elevrådet skal sette i gang igjen aktivitetene 
som var før pandemien. Vinterfest og oppfinnermesse blant annet. 

- De jobber videre med ideer for uteområdet. 

 
9. Eventuelt 

Ingen 
 

10. Skolemiljøutvalg 

- Fra neste møte er det med en representant til fra FAU 
- Ingen saker. 

 
 

 

 
 

 

Frode Skrutvold, rektor 


